

Calendar for Primary One Admission 2023

- 2 to 30 Sept 2022 'Application Forms for Admission to Primary One' available at kindergartens, kindergarten-cum-child care centres, District Offices of the Home Affairs Department, School Places Allocation Section and Regional Education Offices of the Education Bureau
- 26 to 30 Sept 2022 Parents to return the completed Application Forms to the government or aided primary schools in which they wish to apply for discretionary places
- 7 Oct 2022 Deadline for schools to return all checked Application Forms to the School Places Allocation Section
- 21 Nov 2022 Release of results of allocation of discretionary places by schools
- 23 to 24 Nov 2022 Registration of Primary 1 pupils allocated with discretionary places
- 25 Nov 2022 Registration of pupils on the waiting list to fill the vacancies arising from successful discretionary-place applicant children not turning up for registration
- 28 Nov 2022 Deadline for schools to report the list of pupils registered to fill discretionary places to the School Places Allocation Section
- 4 to 5 Feb 2023 Parents of unallocated applicant children to complete the 'Choice of Schools Form'* for Central Allocation
- 7 to 8 Jun 2023 Results of Central Allocation to be sent to parents by post
(If parents have provided a mobile phone number on the Choice of Schools Form and indicated their consent to receive the Central Allocation results via this mobile phone number, they will also receive the results via SMS message on 7 Jun*.)
- 13 to 15 Jun 2023 Registration of Primary 1 pupils allocated with places through Central Allocation
(The EDB will assign timeslots for parents to register with the allocated school on 13 Jun or 14 Jun. Parents who cannot proceed with the registration within the specified date can register on 15 Jun.)

* In line with the "Smart Government" strategy, the EDB will implement comprehensive digitalisation of primary one admission by phases starting from 2023. It is planned that parents can make school choices at the Central Allocation Stage for the Primary One Admission and receive results of the Central Allocation through the e-Platform in Primary One Admission 2023 at the earliest. Further details will be announced in due course.

二〇二三年度小一人學行事曆

- 2022年9月2至30日 派發小一人學申請表
〔經幼稚園、幼稚園暨幼兒中心、各區民政事務處、教育局學位分配組及各區域教育服務處派發〕
- 2022年9月26至30日 遞交入學申請表
〔家長將填妥的小一人學申請表直接交回申請自行分配學位的官立或資助小學〕
- 2022年10月7日 學校將全部核對後的小一人學申請表送交學位分配組的最後期限
- 2022年11月21日 學校公布「自行分配學位」的取錄名單
- 2022年11月23至24日 獲派「自行分配學位」的學童辦理註冊手續
- 2022年11月25日 備取生辦理註冊手續(填補因正取生未依時註冊而出現的空缺)
- 2022年11月28日 學校交回實際收錄「自行分配學位」的學生名單的最後期限
- 2023年2月4至5日 未獲「自行分配學位」的申請兒童的家長前往統一派位中心為子女辦理選擇學校手續*，以便統一派位
- 2023年6月7至8日 統一派位結果透過郵遞方式通知家長
〔如家長在「選擇學校表格」內已填寫手提電話號碼，並同意透過該手提電話號碼接收派位結果，他們亦會於6月7日透過電話短訊得知統一派位結果*。〕
- 2023年6月13至15日 獲統一派位的兒童辦理註冊手續
〔教育局會安排獲派同一所學校的學生家長，在6月13日或6月14日的不同時段，到獲派學校辦理註冊手續。如家長未能於上述指定日期辦理註冊手續，可於6月15日到學校辦理相關手續。〕

* 為配合「智慧政府」策略，教育局會由2023年起分階段將小一人學申請全面電子化。預計家長最快可於2023年度小一人學統一派位階段透過電子平台辦理選校手續及獲悉派位結果。有關詳情將於稍後公布。